
SPRAWOZDANIE 

                   Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 

 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie i Panowie Sołtysi, Szanowni Państwo! 

  

Sprawozdanie dotyczy okresu od 01.02.2008r. do 06.03.2008r. 

 

Do najwaŜniejszych zrealizowanych w tym okresie zadań naleŜą: 

 

 

1. 3 lutego uczestniczyłem w zebraniu mieszkańców miejscowości Anastazew 

zorganizowanym przez Radę Sołecką oraz Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w 

Zabrodziu. Tematem zebrania były sprawy bieŜące dotyczące miejscowości Anastazew. 

2. 3 lutego uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w 

Zabrodziu. Tematem rozmów było m.in. przekazanie budynku OSP na rzecz Gminy 

Zabrodzie. Druhowie straŜacy zdecydowali, Ŝe nie przekaŜą budynku Gminie. 

3. 5 lutego uczestniczyłem w spotkaniu z Wojewodą Mazowieckim – Jackiem Kozłowskim 

zorganizowanym przez Burmistrza Wyszkowa. 

4. 6 lutego złoŜyłem wnioski do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie Ochotniczych 

StraŜy PoŜarnych w Zabrodziu i Słopsku.  

Dla OSP w Zabrodziu złoŜyłem wniosek na zakup nowego średniego samochodu 

bojowego. Koszt zakupu nowego samochodu to 650 tys. zł, z czego wnioskowane 

dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego (200tys. zł), ze Związku Ochotniczych 

StraŜy PoŜarnych (150tys. zł) oraz  Komendanta Głównego Państwowej StraŜy PoŜarnej 

(150tys. zł). Wnioskowane dofinansowanie dla OSP w Słopsku dotyczy przede 

wszystkim zakupu sprzętu i wyposaŜenia – piła spalinowa, drabina, ubrania, hełmy na 

łączną kwotę 29tys. zł. 

5. 6 lutego odbyłem pierwsze spotkanie robocze z wicemarszałkiem Województwa 

Mazowieckiego – Stefanem Kotlewskim. Tematem rozmów były m.in. programy o 

dofinansowanie z budŜetu Województwa Mazowieckiego w ramach Funduszy Ochrony 

Gruntów Rolnych, Samorządowego Programu Rozwoju Mazowsza oraz dofinansowania 

dla Ochotniczych StraŜy PoŜarnych. 

 

 

 



 

 

6. 6 lutego zorganizowałem spotkanie ze Stowarzyszeniem ,,Krajowe Stowarzyszenie 

Inicjatyw” z Warszawy w celu złoŜenia partnerskich wniosków o dofinansowanie w 

ramach Programu Operacyjnego – Kapitał Ludzki na szkolenia dla mieszkańców Naszej 

Gminy. 

7. 7 lutego uczestniczyłem w posiedzeniach wszystkich Stałych Komisji Rady Gminy, na 

które zaproszony został Zarząd OSP z Zabrodzia w celu rozmów z Radą Gminy na temat 

przekazania budynku. Na moje zaproszenie przybył takŜe Prezes MPK tj. firmy 

zajmującej się odbiorem odpadów z terenu Naszej Gminy w celu wyjaśnienia powodów 

podwyŜki opłat za odbiór odpadów, a takŜe przekazania uwag mieszkańców Gminy na 

temat odbioru śmieci. Na posiedzenia Komisji zaproszeni zostali takŜe nauczyciele 

zamieszkujący w tzw. ,,Domu Nauczyciela” w celu przedyskutowania sprzedaŜy 

mieszkań w tym budynku. Rada Gminy zaproponowała sprzedaŜ mieszkań za 50% 

wartości wyceny tj. za ok. 30-40 tys. zł za mieszkanie w zaleŜności od powierzchni.  

8. 9 lutego uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym OSP w Słopsku. 

9. 10 lutego na zaproszenie Zarządu Gminnego PSL uczestniczyłem w sprawozdawczo – 

wyborczym Zjeździe Gminnym PSL. 

10. 10 lutego uczestniczyłem w zebraniu mieszkańców miejscowości Zabrodzie 

zorganizowanym przez Sołtysa tej miejscowości.   

11. 11 lutego w Mazowieckim Centrum Polityki Społecznej podpisałem porozumienie z 

Zarządem Województwa Mazowieckiego dotyczące Poakcesyjnego Programu Wsparcia 

Obszarów Wiejskich. W ramach tego porozumienia Gmina otrzyma 78 tys. Euro na 

działania związane z wykluczeniem społecznym. 

12. Gmina Zabrodzie w ramach projektu systemowego otrzymała dofinansowanie w 

wysokości 45 381 zł na działania związane z  opieką społeczną  

13. 13 lutego odbyłem spotkanie w Ostrołęce z Posłem na Sejm Andrzejem Kanią 

dotyczącym bieŜących spraw Naszej Gminy.  

14. 15 lutego odbyłem spotkanie z Powiatowym Komendantem Policji - Adamem 

Krzemińskim na temat podpisania porozumienia dotyczącego współfinansowania przez 

samorządy z powiatu wyszkowskiego sprzętu dla Policji. Udział naszej Gminy jest 

proporcjonalny do ilości mieszkańców i wynosi 6 000 zł rocznie. 

 

 

 



 

 

15. 18 lutego na zaproszenie Wójta Gminy Rząśnik uczestniczyłem w spotkaniu z firmą 

MCSI  dotyczącym informatyzacji urzędów. 

16. 19 lutego podpisałem umowę na kwotę 691 tys. zł z firmą ,,EURO-EKOLAS” sp. z o.o. z 

Warszawy na wykonanie inwestycji pn. ,,Budowa sieci kanalizacyjnej w miejscowościach 

Zabrodzie, Zazdrość, Niegów - etap I". 

Inwestycja obejmuje budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowości Niegów w rejonie 

drogi krajowej S-8 Warszawa-Białystok i jezdniach lokalnych o łącznej długości 3232mb 

oraz montaŜ pięciu przepompowni ścieków - bez wyposaŜenia. 

17. 19 lutego uczestniczyłem w spotkaniu z Agencją Rozwoju Mazowsza dotyczącym 

promocji gospodarczej gmin, pozyskania ofert inwestycyjnych, wspierania lokalnych 

przedsiębiorców oraz tworzeniem nowych miejsc pracy zorganizowanym w Starostwie 

Powiatowym w Wyszkowie. 

18. 19 i 22 lutego uczestniczyłem w naradach w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad w Warszawie dotyczących budowy jezdni lokalnych oraz bieŜących spraw 

związanych z przebudową drogi krajowej. 

19. 20 lutego w GCK odbyło się trzecie spotkanie dotyczące Poakcesyjnego Programu 

Wsparcia Obszarów Wiejskich. 

20. 25 lutego odbyłem spotkanie z Ryszardem Zapolskim - Kierownikiem Rejonu 

Dystrybucji Gazu Wyszków w sprawie budowy sieci gazowej w miejscowości Mostówka. 

Przekazałem niespełna 300 wniosków o przyłączenie do sieci gazowej. Realizacja 

budowy sieci gazowej uzaleŜniona będzie od czasu zwrotu nakładów poniesionych na 

inwestycję. 

21.  26 lutego uczestniczyłem w posiedzeniach Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

22. 28 lutego uczestniczyłem w posiedzeniach Komisji Rady Gminy.  

23. 29 lutego odebrałem z salonu samochodowego firmy ,,Auto – śoliborz” fabrycznie nowy 

samochód Opel ,,Vivaro” do przewozu osób niepełnosprawnych . Samochód zakupiony 

został w ramach programu ,,Uczeń na wsi”. Wartość samochodu wynosi 122 tys. zł z 

czego 100 tys. zł otrzymaliśmy z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, zaś wkład Gminy wynosi 22 tys zł. Samochód jest 9 osobowy z 

moŜliwością przewoŜenia dwóch wózków dla osób niepełnosprawnych, jest dobrze 

wyposaŜony m.in. w silnik o mocy 115 KM, dwustrefową klimatyzację, elektryczne 

szyby, ABS, ESP i lakierowane zderzaki. 



 

 

 

24. 4 marca uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu Delegatów Spółki Wodnej Zabrodzie. 

25. 4 marca razem z Radnymi, pracownikami i dyrektorami szkół uczestniczyłem w 

szkoleniu i wieczorze kabaretowym z udziałem kabaretu ,,OTTO” zorganizowanym przez 

Związek Ochotniczych StraŜy PoŜarnych w Ostrołęce.  

26. 5 marca uczestniczyłem w spotkaniu samorządowców z udziałem Starosty Powiatu 

Wyszkowskiego, Burmistrza Wyszkowa oraz wójtów z powiatu wyszkowskiego 

zorganizowanym przez wójta Gminy Rząśnik dotyczącym współpracy samorządów. 

27. W ubiegłym tygodniu rozpocząłem równanie dróg gminnych gruntowych, jednak z uwagi 

na awarię sprzętu - równiarki prace chwilowo zostały przerwane. 

28. Do dnia 26 marca ostatecznie moŜna składać wnioski do Studium Uwarunkowań i 

Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego dla Gminy Zabrodzie, po tym okresie 

wnioski nie będą przyjmowane, dlatego proszę Państwa Radnych i Sołtysów o 

poinformowanie mieszkańców w tej sprawie. Stosowne ogłoszenia przekazane zostały w 

dzisiejszych materiałach. 

29. W lutym z powodu duŜych róŜnic pomiędzy ilością wody dostarczonej w sieć 

wodociągową a ilością sprzedaną tj. za którą zostały wystawione faktury postanowiłem 

przeprowadzić kontrole u mieszkańców pod kątem nielegalnego poboru wody i zrzucania 

ścieków do gminnej kanalizacji. Cena wody i zrzut ścieków kalkulowany jest na 

podstawie kosztów i przychodów, więc mieszkańcy, którzy płacą uczciwie w 

konsekwencji płaciliby za tych, którzy nielegalnie pobierają wodę bądź zrzucają ścieki. 

Kontrole rozpoczęliśmy od miejscowości Mostówka i od razu są efekty tych kontroli, jak 

się okazuje, średnio w co dziesiątym gospodarstwie są nieprawidłowości takie jak 

nielegalne podłączenia - zrzucanie ścieków do kanalizacji bez podpisanej umowy, pobór 

wody takŜe bez podpisanej umowy i tym samym bez opłat za korzystanie. 

30. W okresie objętym sprawozdaniem wykonany został remont sali konferencyjnej, który 

został niejako wymuszony, poniewaŜ odpadła część tynku znajdującego się na suficie. 

Remont polegał na podwieszeniu sufitu z płyty gipsowej, przy okazji wymalowaliśmy 

ściany metodą natryskową, obłoŜyliśmy parapety płytkami, wymieniliśmy drzwi i meble.  

Mam nadzieję, Ŝe zauwaŜyli Państwo znaczną róŜnicę na tej Sali. 

 

 

 



 

 

31. Zakończyła się realizacja Projektu realizowanego w Publicznej Szkole Podstawowej w 

Zabrodziu. Szkoła w Zabrodziu jako jedyna z powiatu wyszkowskiego otrzymała 

dofinansowanie  w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego - Rozwój Zasobów 

Ludzkich na projekt pn. ,,Szkoła Równych Szans – programy rozwojowe szkół  w 

województwie mazowieckim”. 

Wartość dofinansowania wynosiła 76 183,50 zł. 

Celem projektu było poszerzenie oferty zajęć pozalekcyjnych, o takie, które rozwiną 

zainteresowania uczniów, ich zdolności oraz nauczą  aktywnego spędzania wolnego 

czasu. 

            Więcej informacji na temat realizacji projektu znajdą Państwo w gazetce ściennej  

             znajdującej się przed wejściem na salę konferencyjną  - zachęcam do obejrzenia. 

          Pragnę podziękować Pani Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Marii  

           Konopnickiej w Zabrodziu – ElŜbiecie Sosnowskiej oraz  wszystkim nauczycielom  

           i pracownikom za podjętą inicjatywę i zaangaŜowanie w realizację Projektu.  

32. Na dzień 9 kwietnia wstępnie określiłem termin odbioru odpadów wielkogabarytowych 

od mieszkańców Gminy. Z uwagi na konieczność omówienia szczegółów dotyczących 

odbioru odpadów takich jak trasa objazdu samochodów proszę Państwa sołtysów o 

pozostanie po sesji Rady Gminy.  

33. Szanowni Państwo!  Pozwoliłem sobie poprosić na dzisiejszą sesję Panią Agnieszkę 

PowierŜa – Pracownika Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego, która 

przedstawi  informacje na temat bieŜących spraw dotyczących rolnictwa, a zwłaszcza 

zmian w sposobie wypełniania wniosków o dopłaty bezpośrednie.                                     

W związku z powyŜszym zwracam się do Pana Przewodniczącego o udzielenie w punkcie 

– wolnych wniosków – w pierwszej kolejności głosu  - Pani Agnieszce PowierŜa. 

 

 


